
Referat fra gruppemøte i Nes Venstre 1.9.16 

Fremmøtte: Åse Birgitte(møteleder), Stig, Arnfinn, Ole Andreas(referent), Oliver Johannes, Sonja og 

Tom.  

 

 

1. Øystein har fått en avtale med Historielaget om lagring av referater, leserinnlegg osv.  

Leserinnlegg bes sendes til sekretær slik at vi kan ha ordentlige utskrifter fremfor avisutklipp.  

2. Lokalpolitisk nettverk avholdes 17.9.16 fra kl. 08.30 til kl. 20.00. «Lokaler nær Oslo S». 

To fra Nes bør stille, gjerne noen som ikke har stilt før. Tema er valgkamp etc. Stig har meldt seg 

som mulig delegat da han ikke skal til hytta den helga. Sekretær bør sende påminnelse til 

medlemmer om påmeldingsfristen som er 9. september.  

3. Venstre nasjonalt har lagt frem førsteutkast til program 2017-2021. Finner du noe som opptar 

deg, meld ifra til gruppa så kan det tas opp! 

4. Gruppemøter holdes torsdager før hovedutvalgsmøter kl 19.30 

5. Vi er fremdeles interessert i å invitere oss sjøl til barnevernet når de er vel innflyttet i nye lokaler 

6. Ønsker vi å invitere noen til å prate med oss om høyhus i Kommunedelplanen for Årnes? 

Interpellasjon om byplanlegger med forslag til finansiering forfattes av Stig. Interessant å spørre 

noen skoler om mulige forslag til Årnes? 

7. Administrasjonen snuser på planer om helsehus i Nes. Åse Birgitte ønsker å fremme 

interpellasjon om en prosjektplan slik at der skal være politisk styringsdokument. At politikerne 

bare får bevilge penger og vedtar lokalisering blir for snaut, ønsker mulighet til å påvirke 

målsettinger, miljøvennlighet etc. 

8. 5 navn til den påbegynte svømmehallen har blitt gjennom innspill fra nesbuene og en 

komite/jury blitt forelagt politikerne som skal stemme frem 3, som igjen som stemmes over i 

folkeavstemming. Stemninga på møtet helte mot Nes Svømmehall. 

 


